
Referat af møde i arealudvalget 15. september 2021 hos Tage. 

Til stede: Steen(11), Hasse(13, Benny(18), Tage(25) og formand Frank(26). Afbud fra John(4). 

Huskeliste efter rundgang på arealet: 

Ønsket beskæring af træer ved nr. 1 i skel. 

Grene skygger for gadelampen ved udkørslen. 

Åbent område ved nedkørslen mod nabo Andersen samt udgået tuja. 

Modstridende ønsker om fældning af frugttræer i spireahækken i vestskel. Kan fældes såfremt der er 

enighed blandt de berørte. 

Vildskud på træer på plæneområdet ved søspids. 

Opstamning af nordligste rødel ved sørækken. 

Fældning af små, konkurrerende træer nord for søen. 

Barkflis skal suppleres i gravsted og omkring rhododendron. 

Ceder ved gavl nr. 10 fældes og genplantes ikke. Lærk ved gavl nr. 27 er blevet for stor. Fældes senere og 

mindre genplantes. 

Stenhegn i syd forlænges med de sidste sten 

Indkøb til arbejdssøndag: 1 Ceder, 1 forsytia, 1 brombær, barkflis. 

                --------------------------------------------------------------------------------- 

Agenda for mødet 

A) Godkendelse af sidste mødereferat 

B) Status for fællesarealet 

C) Status for stengærdet 

D) Status for materiel 

E) Planlægning af efterårets arbejdssøndag 

F) Fastlæggelse af arbejdssøndage i 2022 

G) Næste møde 

H) Eventuelt 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 



Ad pkt. A: Godkendelse af referater sker efter rundsendelse, hvorefter der eventuelt tilrettes; herefter 

betragtes referatet som godkendt. Slettes fremover som fast punkt på agendaen. 

Ad. pkt. B: Ved seneste arbejdssøndag var der fuld deltagelse, og følgelig er der ingen ekstraopgaver i 

”banken”. Såfremt der fremover er udækket behov for græsslåning, stiller udvalgsmedlemmerne sig til 

rådighed. Græsslåning i den forløbne sæson er forløbet upåklageligt. Der har ikke været maskinhavarier. 

Søens tilstand, vurderet ved slamdybdemålinger, er uændret god og stabil. Fællesarealet fremtræder 

fremdeles pænt og helt tilfredsstillende. 

De ved sidste møde planlagte opgaver er, stort set, udført: Lågen malet, brønddæksel ved søspidsen er 

cementeret, stensætningen udbygget, løs sten i nedkørslen er fastcementeret, trillebørstien har fået lidt 

ekstra grus. 

Ad pkt. C: Stengærdet står nydeligt. Der er ekstra sten, som påregnes at blive sat som forlængelse. Det 

midlertidigt opsatte lave træhegn uden for stengærdet fjernes. 

Ad pkt. D: I skuret er der en del redskaber der er defekte. Skal enten repareres eller kasseres. Benny og 

Hasse gennemgår værktøjerne ved lejlighed. Den gamle Ginge( håndskubber) er afgået ved døden. Dens 

funktion må kunne overtages af den elektriske plæneklipper. 

Ad pkt. E: Steen planlægger opgaverne afhængig af deltagerantallet. 

Beskæring af grøde omkring søen, søoprensning inklusive oprensning af søtilløb, grenopsamling, 

afbrænding, udlægning af barkflis, træfældning, oprydning i indkørsel og på P-plads, nyplantning mm. 

Arbejdssøndagen bliver 7. november 2021. 

Ad pkt. F: Arbejdssøndage 2022 planlægges til 3. april og 6. november. 

Ad pkt. G: Næste arealudvalgsmøde 10. februar 2022 hos John(4). 

Ad pkt. H: Ønske om trampolin sponseret og vedligeholdt af Kasper, Henrique og Henrik, imødekommes for 

arealudvalgets side. 

Henvendelse fra 1. række om fældning af stort træ i skel imødekommes ikke. Der vil imidlertid blive tyndet 

ud og beskåret i bevoksningen af buske og mindre træer i berørte område. 

    

Tak til tage for afholdelse af mødet og for flot ostebord 

 

 

Ref.: Hasse(13), 16. september 2021 

 



 


